

ISSN 1006-0316

CN 51-1131/TH

MACHINERY

机械

- 主管：四川省经济和信息化厅
- 主办：四川省机械研究设计院

2019年 第46卷 第8期

8

No. 8
VOLUME 46



ISSN 1006-0316



定价：10.00元

- 中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
- 中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
- 中国学术期刊网络出版总库收录期刊
- 中文科技期刊数据库收录期刊
- CNKI系列数据库收录期刊
- 超星期刊域出版平台数据库收录期刊

万方数据

交通工程技术

- 1 机车异常振动原因分析和控制措施研究 刘欢, 陶功权, 罗贇, 等
- 8 新型工艺转向架支撑定位装置的结构设计与强度分析 陆超, 李涛, 袁泉
- 13 摩托车排气系统疲劳寿命研究 侯献军, 何喆, 王友恒

设计与研究

- 20 工程机械动力电池液冷结构分析及温度优化 伍川辉, 孙琦, 于兰英
- 27 基于二维图像的三维重建技术研究 胡高芮, 何毅斌, 陈宇晨, 等
- 32 不同材质航空用沉头铆钉装配数值模拟 张鸿羽, 余敏, 丁腾飞, 等
- 38 门座式起重机DPVF-125-68型减速箱一二级传动结构优化 孔令军, 李凡国, 刘石磊, 等

机器人技术

- 42 基于工业机器人的压缩机开盖设计 钟俊, 刘辉, 刘恒, 等
- 47 全方位移动机器人模糊PID控制算法研究 崔吉, 张燕超, 段向军, 等

测量与检测技术

- 52 乏组水下检测装置测量系统的动力学分析 巩博瑞, 徐慧宁, 陈虹旭, 等
- 58 某型装备初速测量装置检测仪的设计 李金新, 李涛

产品开发与设计

- 62 一种可折叠电动轮椅的设计 陈世超, 林光春, 黄亚太, 等
- 71 摩托车分离器套筒铣槽专用夹具设计 张少龙, 孙志学
- 76 一种气磁混合隔振装置的结构设计 宁小刚, 张庆华, 张正旭

版权声明

为适应我国信息化建设, 扩大本刊及作者知识信息交流渠道, 本刊已被中国学术期刊网络出版总库及CNKI系列数据库、中国核心期刊(遴选)数据库、中文科技期刊数据库、超星期刊域出版平台数据库等收录, 其作者文章著作权使用费与本刊稿酬一次性给付。如作者不同意文章被收录, 请在来稿时向本刊声明, 本刊将做适当处理。

作者所投稿件文责自负, 如有版权纠纷与本刊无关。

网上数据库

中国学术期刊(网络版) & 中国学术期刊网络出版总库
CNKI系列数据库
中国学术期刊综合评价数据库
中国核心期刊(遴选)数据库
中文科技期刊数据库
超星期刊域出版平台数据库

Traffic Engineering

- 1 Cause Analysis and Control Measures of Abnormal Vibration of Locomotive
LIU Huan, TAO Gongquan, LUO Yun, et al.
- 8 Structural Design and Strength Analysis on the Support Positioning Device Equipment of a New Process Bogie
LU Chao, LI Tao, YUAN Quan
- 13 Fatigue Life Analysis for Motorcycle Exhaust System
HOU Xianjun, HE Zhe, WANG Youheng

Design and Research

- 20 Analysis of structure and Temperature on Liquid-Cooled of Electric Construction Machinery
WU Chuanhui, SUN Qi, YU Lanying
- 27 Research on 3D Reconstruction Technology Based on 2D Image
HU Gaorui, HE Yibin, CHEN Yuchen, et al.
- 32 Numerical Simulation on The Aviation Countersunk Rivet Assembly Using Different Aviation Materials
ZHANG Hongyu, YU Min, DING Tengfei, et al.
- 38 The Structure Optimization of Two-Stage Planetary Gear Set of DPVF-125-68 Reducer Gearbox
KONG Lingjun, LI Fanguo, LIU Shilei, et al.

Robot Technology

- 42 Design of the Compressor Opening Equipment Based on Industrial Robot
ZHONG Jun, LIU Hui, LIU Heng, et al.
- 47 Fuzzy-PID Arithmetic for Omni-Directional Mobile Robot
CUI Ji, ZHANG Yanchao, DUAN Xiangjun, et al.

Measurement and Detection Technology

- 52 Dynamic Analysis of Measuring System for Underwater Detection Device of Depletion Group
GONG Borui, XU Huining, CHEN Hongxu, et al.
- 58 Design and Research of Initial Velocity Measuring Device Tester
LI Jinxin, LI Tao

Product Development and Design

- 62 The Design of Foldable Electric Wheelchair
CHEN Shichao, LIN Guangchun, HUANG Yatai, et al.
- 71 Design of Special Fixture for Milling Groove of Motorcycle Separator Sleeve
ZHANG Shaolong, SUN Zhixue
- 76 The Structural Design of a Gas-magnetic Hybrid Vibration Isolation Device
NING Xiaogang, ZHANG Qinghua, ZHANG Zhengxu

Copyright Statement

MACHINERY has been included in Chinese Academic Journal Network Publishing Database(CAJNPD) and series database of CNKI, the core Chinese periodicals (selection) database, Chinese Sci-tech Journals Database, and the database of Chaoxing publication platform. We offer a one-time payment of the author's copyright royalties and remuneration. If the author disagrees with the inclusion of the article, please state to us when submitting the article and we will handle it appropriately.

Authors are accountable for their articles. We assume no responsibility for any copyright disputes

Online Database

Chinese Academic Journal (Network Edition) & Chinese Academic Journal Network Publishing Database (CAJNPD)
Series Database of CNKI
Chinese Academic Journals Comprehensive Evaluation Database of(CAJCED)
The Core Chinese Periodicals (Selection) Database
Chinese Sci-tech Journals Database
The Database of Chaoxing Publication Platform